
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van zondag 15 november 2009

Aanwezig: Jorien, Mattia, Thomas, Pieter V.H., Simon, Roeland, Koen, Lynn, Pieter V., Vinnie, Stijn,
Tim, Vincent, Peter, Hanne, Joris B., Christophe D., Michaël M., Michaël D., Natascha,
Sander, Christophe B., Jeroen, Sanne

Verontschuldigd: Sofie, Yana, Wim, Maarten, Karel, Joris T.

Afwezig: Gert, Nils, Lore

De vergadering wordt geopend om 22.13u.

Goedkeuring agenda

Groot Dictee der Leuvense Studenten, Cantusklas en Maffe experimenten worden nog toegevoegd aan komende
activiteiten. Het puntje winagenda’s wordt geschrapt. Verder wordt de agenda goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

1



Actiepunten: part I

NOG TE DOEN

Actiepunt uit te voeren door tegen
Evaluatie Filmavond Herfst Janne 18/10/2009
Evaluatie t-shirts en linten op docuwiki Hanne 18/10/2009
Toffe Proffen regelen PR-intern 18/10/2009
Activiteiten van heel het semester op de site zetten Posten 25/10/2009
Evaluatie 24u-loop Sander 02/11/2009
banner in orde brengen Lore 15/11/2009
Bolderkar herstellen Jorien 15/11/2009
Evaluatie mexicaanse eetavond Pieter V.H. 15/11/2009
Evaluatie Picantus Cantus 15/11/2009
IFB t-shirts regelen Sander 15/11/2009
kabeltjes kopen Vincent 15/11/2009
Livingblad up to date houden Mattia 15/11/2009
Navragen of het mogelijk is fatsoenlijk film te spelen in het RC Michaël M. 15/11/2009
poten van de vuurkorf afzagen Vincent 15/11/2009
Tegen Steven van Alma zeggen dat hij niet dubbel mag boeken Michaël M. 15/11/2009
textiel wassen Sofie en Lore 15/11/2009
Vergoedingen shiften TD doorsturen Vinnie 15/11/2009
voor een nieuw bordje zorgen Christophe B., Mattia, Michaël M. 15/11/2009
Cursus Rode Kruis zoeken Vinnie 01/12/2009
Podiumelementen regelen voor festival Jorien 30/01/2010
Verzekering zoeken en regelen Sanne 30/09/2009

GEDAAN

Actiepunt uit te voeren door tegen
Bekers meenemen Pieter Van Hertum 14/10/2009
evaluatie Strijd der seksen bar verantwoordelijke activiteit 02/11/2009
Groepjes festival contacteren Hanne 10/11/2009
een locatie zoeken om bier te brouwen Christophe B. 15/11/2009
Evaluatie oorlogsbar Tim 15/11/2009
Guidogidsen regelen Mattia 15/11/2009
IKS een dankmailtje sturen Mattia 15/11/2009
Steven Deprez een dankmail sturen Sander 15/11/2009
Inhoud maken voor website festival Vinnie 30/11/2009
Kookgerief kopen in de ikea Annelies 01/12/2009
Evaluatie pokeravond Jeroen 15/11/2009
HR en statuten op de site zetten Sanne 15/11/2009
Codices aankopen Cantus 28/09/2009
horen achter verlengkabel Thomas 02/11/2009
Winagenda’s op docuwiki Redactie 02/11/2009

Mededelingen

•De LAN-party is uitgesteld naar dinsdag 1 december.
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• Sander heeft spullen gekregen van LOKO voor het helpen op de 24u-loop. Vergeet je prijs niet te gaan halen
als je er eentje hebt gewonnen.

•Het bier is gebrouwen. Het bier staat te gisten in een ton aan de w.c.. Blijf hier echt vanaf! Als we de
wedstrijd uitdoen, mogen we al het materiaal houden. De installatie om drank warm te houden zullen we in
de toekomst nog kunnen gebruiken.

•De Leidsche Flesch (het Wina van Leiden) vraagt ons als zusterkring een tekstje in het thema van comics
te schrijven voor in hun almanak. Sanne wil een tekstje schrijven. Als anderen willen meehelpen, mag dat
altijd.

•Morgen is het OOR.

•We moeten de achterstallige huur van de afgelopen twee jaar betalen van de kelders. Dit wordt geregeld op
beheerraad.

•Mattia en Michaël M. gaan ergens in de komende twee weken samenzitten met Alma om alle problemen te
bespreken. Mochten er nog dingen zijn, meldt dit dan aan hen.

•De banner is terug en moet nog hersteld worden.

•De overdrachten van de rekeningen zijn geregeld. Thomas zet de rekeningnummer duidelijk op de wiki.

•Mattia zit samen met Jos Peeters en Christoffel Waelkens om de alumni werking te bespreken. Ideeën kan
je naar Mattia sturen.

• Er zijn keukenhanddoeken aangekocht voor Wina. Gebruik die in plaats die van de mensen op de gang.

• Sofie stapt uit het kernpresidium en wordt medewerker. Ze zal zich zeker nog blijven inzetten.

Voorbije activiteiten

Massacantus: Alles is volgens plan verlopen. We verwachten dat VTK op hun begroting zit. Onze verlengkabel
en lichtjes liggen nog bij VTK. Veel mensen waren onder de indruk van onze gedisciplineerde corona. Als
steward kan je beter vier keer zeggen dat iemand stil moet zijn, dan een scène maken en de persoon te
cantus-exen. (Kernraad verslag 5 november) VTK zit zelfs boven zijn begroting. We onthouden zeker dat
drastische maatregelen (het cantus-exen) zeker niet altijd de beste oplossing is. Michaël D. zorgt voor de
verlengkabel en de lichtjes. Alles van evaluatie mag je nog naar hem doorsturen. De shiften worden nog
vergoed.

Zware bieren en jeneverbar: Er was weinig overschot. In het begin van de bar was er wat jong volk. Dit zijn
vermoedelijk middelbare laatstejaars. (Kernraad verslag 5 november) Niet iedereen denkt dat er middelbare
schoolstudenten waren. Er is ook niet echt met hun gebabbeld.

Pokeravond: Er is een vat afgesloten en een nieuw aangesloten voor een tiental pinten. Daarmee verlies je veel
bier. Er zijn enkele mensen die hebben ingeschreven niet gekomen. Er had een opbouwshift moeten zijn.
Bram Luyten heeft niets van bedanking gekregen, dit wordt nog geregeld. (Kernraad verslag 11 november)
Vinnie regelt de bedanking voor Bram Luyten.

Mexicaanse eetavond: Financieel is alles waarschijnlijk in orde. Het begint een gewoonte te worden dat mensen
zich inschrijven en niet komen. Er waren te weinig shiften en ze waren niet allemaal ingevuld. (Kernraad
verslag 11 november) De shiften niet invullen wordt een slechte gewoonte, let hier op! Als je mensen kent
die zich inschrijven en niet komen, mag je hier zeker iets van zeggen. Het eten was lekker.
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Picantus: Er was zeker 140 man, dit is veel volk. Het was een lange cantus. Het duurde ook heel lang omdat er
veel volk was, de vrije versie liedjes duren dan veel langer. Enkele mensen hebben eigen drank meegenomen.
Vanaf 1 december komt er een nieuwe eigenaar, daarvoor moeten we zeker onze waarborg ophalen. De
openingscantus kan daarom nog niet vastgelegd worden. Misschien is eigen drank dan wel mogelijk. (Kern-
raad verslag 11 november) De waarborg moet deze week al opgehaald worden, Michaël D. zorgt hiervoor.
Hij betwijfelt of eigen drank gaat mogen. Als mensen eigen drank meenemen, mag je hier zeker iets van
zeggen. Er is over gedacht om een micro te gaan gebruiken als er zoveel volk blijft komen.

Oorlogsbar: Het was een goeie bar. Er was een richtingenzuip en mensen vonden het heel leuk. Het is wel jammer
dat hier niets van in de winagenda stond. Dit komt omdat het nogal laat beslist was. Er bleek geen inkleding
te zijn en daarom is de richtingenzuip er gekomen. Er was nogal weinig volk, dit komt onder andere omdat
het vakantie was. Er komt weinig volk vroeg naar de bar. Misschien kan er een actie komen die al vroeger
valt om meer volk te lokken. Dit heeft vroeger echter nooit echt geholpen. De mensen zelf die er vroeg zijn,
vinden het over het algemeen ook niet erg dat er dan nog niet zo veel volk is.

LOKOmotion: Het was wel geslaagd, de zaal zat in het begin al goed vol. Het is wel jammer dat LOKOmotion
telkens zo druk is. Er waren maar weinig Winezen. Op de bar hebben we geen kaarten kunnen verkopen, want
ze waren al weggegeven aan de andere Scientica kringen. We hadden er beter enkele kunnen overhouden,
want veel mensen kopen hun kaart wat later. Volgende keer kunnen we misschien beter promotie maken en
duidelijker zijn over waar en wanneer ze hun kaart moeten kopen. Het feit dat er niet zo veel Winezen waren
maakt voor ons en voor LOKO niet zo veel uit, maar misschien hebben we onze leden niet goed genoeg
bereikt. Buscemi was niet zo goed, was zat en is een uur vroeger gestopt. Hij is al betaald en we kunnen nu
moeillijk geld terug vragen. Er waren enkele shiftenvoordelen (gratis naar de w.c., een t-shirt...), maar dit
was vooral voor mensen die vroeg op de avond hun shift deden. Er is een nieuw vat aangesloten vlak voor
het einde. Deze twee puntjes worden nog gemeld.

Komende activiteiten

(Zaal)voetbal: Er is maar weinig reclame voor gemaakt. De IFB-mensen zijn wel gecontacteerd en er staat een
tekstje in de winagenda van deze week. De BVP-sessie is tegelijk gepland, dat is wel jammer. Dit is niet de
start van een twee wekelijkse sport, maar er zijn nu wel meer sportactiviteiten gepland.

EJW spelletjesavond: Alles is in orde. Natascha en Sofie zijn gaan kijken voor de spelletjesverhuur, maar ze
hebben het niet gevonden. De WAAG is in orde. EJW doet al de shiften. Er is ook een mail naar de
eerstejaars gestuurd. De gezelschapspellenclub is niet gecontacteerd.

Après Ski und Nieuwjaarsbarh: Het wordt een après skibar met om 2 uur een generale repetitie voor nieuwjaar.
Er komen vuurwerkstokjes en glühwein.

Groot Dictee der Leuvense Studenten: Iedereen die wil, kan meedoen! Vinnie en Karel doen misschien wel
mee. Er zijn prijzen voor de eerste dertig mensen. Inschrijven is verplicht.

Cultuurtweedaagse Scandinavië: Alles komt in orde. Op de eetstandjes van maandag en dinsdag komen broodjes
met zalm en kruidenkaas, balletjes met saus uit de Ikea en appelcake. De vuurtjes zijn nog steeds stuk,
Hanne vraagt aan Charlotte haar vuurtjes. Er zijn geen kommen voor in de microgolf. Maandagavond is
het filmavond, de films worden Asterix en Obelix: de vikings en Festen. Dinsdagavond gaat cultuur naar de
sportoase. Daar is ook een stoombad en een sauna, een echt saunabezoek is te duur. Cultuur sponsort twee
euro. De prijs voor het mooiste kot (inrichting → ikea → Zweden → Scandinavië) wordt ook uitgereikt.

Pingpongtoernooi: Alles komt in orde. De zaal is geregeld. De tekstjes zijn in orde. Er zijn al twee inschrijvingen.

Karaokebar: Hier valt nog niets over te zeggen.

Cantusklas: Op 30 november zal Pelle enkele liedjes aanleren (met accordeonbegeleiding!) tijdens de Cantusklas.
Er zal wat drank aanwezig zijn, maar het wordt zeker geen cantus. Er wordt met inschrijvingen gewerkt.
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Als er te veel inschrijvingen zijn, krijgen niet-presidiummensen voorrang en wordt er voor het presidium nog
wel eens iets georganiseerd. Er wordt een kleine bedrag als inkom gevraagd, eventuele overschot gaat naar
Pelles spaarpotje voor een Winavlag.

Maffe Experimenten: Het zal in de openlesweek doorgaan, dit is in de tweede week van het tweede semester.
Het zal een dag zijn met allerlei workshops. Achteraf komt er een kleine receptie waar de middelbare
schoolstudenten contacten kunnen leggen met de wetenschapsstudenten. De workshops zijn toegankelijk voor
iedereen. Het wordt een samenwerking tussen Scientica, de departementen en de faculteit. (Kernraad verslag
11 november) Vincent gaat voor subsidie naar het departement Informatica, Jorien naar het departement
wiskunde en Mattia naar het departement Natuurkunde. Nog meer ideeën kan je altijd doorsturen naar
Vincent.

Festival

Er is een voorlopig lijstje van groepen die we op het festival willen: The Sex Toys, Willow, Nova Zembla en
Bodyspasm (DJ met live set). Dit komt neer op ongeveer e1000 in totaal. Alle concrete details worden nog met
de groepjes geregeld.

Jaaractiviteiten

Er wordt een jaaractiviteit georganiseerd met mensen die geen wiskunde meer studeren. Subsidiëren we hen of
niet? Het zijn mensen die nog steeds een goeie band met Wina hebben en dat willen we wel zo houden. We
hebben ook gezegd dat we niet te streng wilden zijn. Eén van de twee is nog winalid, dit kan ook meespelen.
Vorig jaar is er ook een activiteit geweest voor een oude derde bach. Langs de andere kant willen we van Wina
geen clubje maken dat activiteiten organiseert voor zichzelf en zijn vriendjes en we moeten ergens wel een grens
trekken. We beslissen met stemming om hen wel te subsidiëren. In onze statuten staat dat elke persoon per jaar
maximaal zes euro gesponsord wordt, er moet dus een lijst worden bijgehouden van wie er op de jaaractiviteit was.

Varia

• Proffen kunnen genomineerd worden voor een prijs. We moeten voor de drie categorieën iemand selecteren.
Het is lastig om iemand te nomineren in deze categorieën. We willen professor Janssen nomineren via
een achterpoortje, omdat we hem een goede prof vinden. Dit is mogelijk in de categorie ‘integratie van
onderzoek in onderwijs’ voor zijn fietspracticum. Dit moet eigenlijk op een kringraad besproken worden,
maar het presidium is het hier ook mee eens. Er wordt nog aangekaart dat de categorieën niet zo ideaal zijn.
Er kan ook nog iemand bij de masters gezocht worden, daar wordt meer onderzoek gedaan.

• Er mag meer eindredactie gebeuren bij de winagenda’s. Er stonden al redelijk wat fouten in. Op de wiki
kan misschien een pagina komen voor opvultekstjes (Living, ‘ik heb een idee’...), die kunnen dan gebruikt
worden om aan het juiste aantal pagina’s te komen. De IFB wedstrijden mogen ook op de kalender staan.
Als de Winagenda er niet is geweest op zondag, lag dit aan Acco.

• Guido zoekt vaak mensen om te flyeren of voor ander werk. De komende weken is het wat rustiger en kunnen
we dit misschien wel doen. Het idee is dan om shiftenlijsten te maken. Het geld zou naar PR gaan. We
krijgen onze shiften wel niet altijd goed ingevuld. Het is ook een vrij louche systeem, we zouden evengoed
in een café kunnen gaan werken en het geld aan Wina geven. Mensen die dit willen doen, mogen altijd. Het
is ook mogelijk om met je post een jobje te doen en dan gaat het geld wel naar je post. Het systeem is vrij
flexibel, waarschijnlijk moeten we op voorhand geen namen doorgeven en maken de uren waarop je flyert
niet uit.

•Op 9 december is het in Gent massacantus van alle Gentse kringen. Als je kaarten wil, kan je dit aan Vincent
vragen.
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•De vuurkorf is een plantenbak! We kunnen er dus niets mee doen.

•Het geld van de living wordt nog geteld.

• Er komen nog aparte begrotingen en exploitaties per activiteit.

• Er zijn nog heel veel kruiden, koop deze niet opnieuw.

• Er wordt aan grafisch gevraagd een kerstkaartje te maken voor de leden, alumni en toffe proffen.

•Thomas stuurt een uitnodiging voor het lenteconcert naar alle proffen.

• Binnenkort is het welsprekenheidstoernooi van VRG.

• Er worden nog muzikanten gezocht voor het Kerstfeestje, mail dit door naar Sanne.

• Volgende week is het Plan Sjarel van OKER (KHLeuven).

•Mattia staat in de Veto.

• Sander deelt rommel uit van LOKO.

•Deze week is het Bloedserieus.

Actiepunten: part II

Actiepunt uit te voeren door tegen
Lichtjes en verlengkabel halen Michaël D. 29/11/09
Waarborg Ons Huis ophalen Michaël D. 20/11/09
Bedanking voor Bram Luyten Vinnie 29/11/09
Naar de departementen gaan voor subsidie Maffe Experimenten Jorien, Mattia, Vincent 29/11/09
Geld van Living tellen materiaal en Thomas 29/11/09
Uitnodiging lenteconcert naar proffen sturen Thomas 29/11/09

De vergadering wordt gesloten om 23.44u.

Sanne Leenders (secretaris)

De volgende vergadering gaat door op zondag 29 november 2009 om 22.00u in de Winaliving.
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